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   verslag: Verslag Sportraad 
vergaderdatum: 4/03/2024 

voorzitter: Michel Van Hofstraeten 
secretaris: Rika Rits 
aanwezig: Marc Martens, Michel Van Hofstraeten, Rita Mattheeussen, Bart Van Hooydonck, 

Herman d’Ardenne, Glenn Broekhoven, Jan-Pieter De Pooter. 
waarnemers: Rika Rits, Charlotte Beyers 

verontschuldigd: Mike Van Looy, Vanessa Bolsius. 

 
 
 

1. Goedkeuring en opvolging verslag vorige vergadering 
 
Het verslag van de vorige vergadering van 7 februari 2024 wordt goedgekeurd.  
 

 
2. Gala van de Brechtse sportsterren 
 
Het draaiboek doorgenomen en stand van zaken wordt geschetst: 

- Het concept wordt wat aangepast tov van vorig jaar: er worden grote sofa’s gehuurd bij de 
kringloopwinkel voor op het podium. Alle genomineerden worden dan uitgenodigd (per categorie) voor 
een groepsgesprek. Presentator Maarten Van Gramberen zal dit in goede banen leiden. 

- Naar aanleiding van de ideetjes van special guests vanuit de sportraad, ging Rika hiermee verder aan 
de slag en nodigde hen uit: Quinten Mangelschots en Laurence Courtois zegden toe. Dirk Van Tichelt is 
verontschuldigd. Verder werd ook Ronny de ‘held’ uitgenodigd die onlangs een rolstoel patiënt redde van 
de verdrinking redde uit de Vaart. 

- Omdat voorzitter Michel verontschuldigd is voor het sportgala, zal Bart namens de sportraad een award 
wegschenken. 

- Bestuurslid Rita voorziet een Trip Trap voor Maarten (Marc helpt daarbij). 
- Alle special guests en winnaars van de awards zullen uitgedaagd worden om te ‘battelen’ in een 

spannende onderling duel op de Blink Pro. 
- Rita, Marc, Bart en Charlotte komen een handje toesteken bij de organisatie. De sportdienst voorziet 

broodjes voor helpers. 
 
 
3. Olympische Spelen in Brecht (VIP2024) 
 
Vorig jaar tijdens het sportgala werd de belofte uitgesproken om een groot scherm te plaatsen tijdens de 
Olympische Spelen indien William De Smet zich zou kwalificeren. Maar er doken heel wat logistieke puntjes op 
die deze organisatie niet zo eenvoudig maakt. In de sportraad van 23 oktober kwam dit uitvoerig aan bod. De 
Sportraad gaf toen enkele suggestie waarmee de sportdienst verder aan de slag ging.  
 
Zo zal de deelname van William aan de Olympische Spelen mee verwerkt in het grotere plaatje en campagne 
van Sport Vlaanderen ‘VIP2024’ waar o.a. tijdens de jaarmarkten een mini-Olympisch dorp zal uitgewerkt worden 
waar alle deelnemende verenigingen gebundeld worden. Sportconsulente Kelly Stuer werkt dit project verder uit 
en communiceert dit naar de Brechtse verenigingen. 
 



 

Er zal ook een mooi interview met William De Smet verschijnen in Brechts Nieuws en er werden enkele ludieke 
videootjes opgenomen voor sociale media om zijn deelname in de kijker te zetten en dat wij trots zijn op onze 
Brechtse sportheld. 
 
Verder is er nog een idee om het Groot Scherm te koppelen aan het ‘stamcafé’ van de familie van William, 
namelijk Café den Bruur. De sportdienst ging al op plaatsbezoek en deze prachtige groene locatie met taverne 
leent zich uitstekend voor een dergelijke organisatie. 
 
4. ’t Gemeentehuis – stand van zaken 
 
Sinds maart vorig jaar werd er al hard gewerkt aan het nieuwe gemeentehuis. Ondertussen is het gebouw zo 
goed als wind-en waterdicht. Uiteraard eisten de wintermaanden hun tol in de werken aan nieuwe gemeentehuis. 
De vrieskou en het natte weer belemmerden vlotte werken, maar er werd zoveel mogelijk naar oplossingen 
gezocht om de vertraging tot een minimum te beperken. 
 
Ondertussen is het dak gedicht, staan de ramen in het gebouw en wordt er chape aangebracht. De 
bekabelingswerken voor de elektriciteit zijn ook volop aan de gang. 
 
Bovendien begint de indeling in het gebouw concreter vorm te krijgen. Door de plaatsing van de wanden wordt 
beter zichtbaar waar de loketten / diensten en vergaderzalen komen. 
 
De komende maanden wordt er ingezet op het leggen van vloeren, tussenwanden, elektro, HVAC (sanitair en 
ventilatie). Het is de bedoeling om tegen einde september / oktober de werken van Van Roey af te sluiten en 
daarna de verhuis en opening in te plannen. Alles operationeel maken, vraagt ook nog wel even tijd…het is 
moeilijk te zeggen wanneer de effectieve dienstverlening in het nieuwe gebouw is, maar er wordt gemikt op het 
najaar. 
 

 
 
 
  



 

5. Evaluatie – Fluo Night Run 
 
Enkele sportraders namen zelf deel aan de Fluo Night Run en sommigen hoorden via hun netwerk naar 
ervaringen over hun deelname. Over het algemeen waren de reacties bijzonder positief! De gebouwen en 
bedrijven deden heel erg hun best om de passage zo belevingsvol te maken. Er werd heel wat volk op de been 
gebracht, ook personen die anders nooit zouden deelnemen aan een organisatie van het traditionele type cfr 
stratenloop. 
 
De organisatie werd volledig uitbesteed aan een externe partner ‘Maspoe’. De sportdienst zag ook wel wat 
organisatorische zaken die nog beter op punt gesteld kunnen worden, maar was zelf algemeen heel tevreden. 
 
Wat zijn nog aandachtspuntjes volgens de sportraders? 

- De presentator was niet goed hoorbaar (de installatie was te zwak voor het grote aantal starters). Heel 
wat boodschappen gingen daardoor verloren. De presentator was ook te weinig sfeerscheppend. Het 
kon veel enthousiaster, gekker, ludieker (bv met een opwarming, opvallende kledij (fluo???), zoals de 
presentator met de scholenveldloop Dave). 

- Daginschrijvingen: systeem van aanschuiven waarbij vooraf een deelnamebriefje moest ingevuld 
worden was wat onduidelijk.  

- Start: duidelijker aangeven dat eerst de lopers starten en daarna pas de wandelaars. De presentator 
heeft dit een aantal keer gemeld, maar toch was dat niet voor iedereen duidelijk, waardoor de startende 
lopers verzeild geraakten tussen wandelaars. 

- Aankomst: drankje bij aankomst voor lopers ontbrak + visueel duidelijker aangeven bij aankomst dat er 
een goodiebag kan afgehaald worden (voor sommigen was de aanschuifrij niet duidelijk) 

- Er zouden heel wat zwartlopers geweest zijn (deelnemers zonder registratie). Er was geen controle 
onderweg op borstnummers. 

- Opruim: Breeklichtjes waren niet overal opgeruimd op het parcours  
- Er kan nog meer uitgehaald worden uit het thema “Fluo” (bv zotte medewerkers, presentator, versiering 

onderweg, deelnemers nog meer aanmoedigen om zich te verkleden in het thema, …) 
- Het was een leuk initiatief, maar de vraag is wel of dit concept ook nog werkt voor een tweede editie. 

Eventueel kan er een gelijkaardig concept met een ander thema uitgerold worden (bv Santa Run in 
december?). Andere ideeën zijn ook een Crossfit Run, Urban Trail, AbdijbierenRun, VikingRun, … 

 
Deze punten worden meegenomen naar een eventuele verderzetting volgend jaar naar de externe partner. 
 
 
6. Evaluatie – Oppepper 
 
Op donderdagavond 29 februari 2024 vond de Oppepper, de vormings- en netwerkavond voor Brechtse 
verenigingen plaats in OC ’t Centrum. Een aantal sportraders waren aanwezig. Zij vonden de aanpak met de 
inleidende sofagesprekken heel geslaagd. Ook de workshops waren boeiend.  
 
Er waren wel wat overlappende thema’s tijdens de sofagesprekken met de Sporttafel. Volgend jaar dus de 
planning van beide avonden uit elkaar trekken. 
 
Het is beter om de Sporttafel in te plannen in oktober / november (eventueel nog in 2024). Die timing kan dan 
jaarlijks aangehouden worden waardoor beide events niet in elkaars vaarwater terecht komen. Daarbij wordt 
voorgesteld om een extra impuls te geven aan sportclubs om een projectsubsidie aan te vragen. 
 
 
  



 

7. Financieel verslag 
 
Stand van zaken van de rekening: 8.997,57 euro 
 
Volgende verrichtingen werden gebeurd: 

- Toelage gemeente Brecht is gestort (2.500 euro) 
- Nog enkele verrichtingen van de Sporttafel (Broosjes en Co, factuur drank OC). 

 
 
8. Variapunten 
 
MerelFest 2024 – stand van zaken 
MerelFest zal doorgaan op zondag 30 juni op domein De Merel. Het volledige event zal dit jaar uitbesteed worden 
aan een externe organisatie (vorig jaar was dat enkel de ObstakelRun). Er zijn gesprekken lopende met 3 partners 
die elk een mooi voorstel hebben gedaan. Weldra valt de beslissing. 
 
Vacature sportdienst 
Administratief medewerkster Nadine gaat op pensioen. In dat kader staat er momenteel een vacature open. De 
sportdienst vraagt om deze info zeker door te sturen aan geïnteresseerde kandidaten. 
 
 
9. Belangrijke data: 

 
- Vergadering Sportraad: maandag 13 mei 2024 om 20.00 uur op de sportdienst. 
- Algemene Vergadering Sportregio: woensdag 15 mei 2024 om 19.00 uur in Schoten (voorzitter 

Michel, Schepen Charlotte en sportdienst Rika) 
- MerelFest: zondag 30 juni 2024 

 
 


